
REFERAT FRÅ STYREMØTE I LMK 05.06.2008 
 
 
1) Opplandsavdeling av NMCU? 
     
    NMCU Hedmark/Oppland vil prøve å få i gang eiga avd. for Oppland og har sendt ut    
    Forespørsel til mange klubbar i fylket. 
    Vi i LMK tar opp saka på medlemsmøte til hausten. (Tenk over om du kan tenke deg å  
    Gjøre ein innsats her.) 
 
2) Brev=info til medlemmar utan e-postadr.: 
    Styret sørger for at desse får brev om og referat frå årsmøte og medlemsmøte. Turkomitèen  
    sender turprogrammet. 
 
OBS! Hugs å melde til Stein (kasserer@lillehammer.mc.no) om ev. ny eller endra e-post. 
 
3) Rabattavtalar: 
    Det har visstnok vore noe uklart rundt desse. 

- Avtalen med Motorspeed gjeld (sjølsagt) framleis. 
- Vi har også avtale med Ride og McLillehammer. 
- Hugs å gi beskjed ved betaling. 
- Øyvind H. kjem til å reforhandle avtalane til hausten. 
 
 
Kari SH sekr. 
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